
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 29. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Vil ministeren redegøre for, hvilke udfordringer og forbedringsmuligheder han ser i forhold
til tilsynet med kommunerne i lyset af de sager, der er beskrevet i medierne gennem den
seneste tid, herunder sagerne i Fredericia Kommune? Og mener ministeren i forlængelse
heraf, at der er tilstrækkeligt tilsyn med landets kommuner i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Christoffer Aagaard Melson
(V).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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